



Hong Kong Paralympic Committee (HKPC)

香港殘疾人奧委會

Athletes Selection Mechanism

代表隊運動員遴選機制

A. General Selection Criteria

甲. 一般遴選標準

- Objective selection criteria, or specific selection methods for each sport;
- 客觀的遴選標準或按運動項目的特別遴選方法
- Athletes' training attendance rate;
- 運動員的訓練出席率
- Athletes' training performance and physical conditions;
- 運動員的訓練表現和身體狀況;
- Compatibility with the long-term development goals of the sport and the Paralympic Movement;
- 符合運動項目和殘奧運動的長期發展目標 ;
- The athlete quota and the participation requirements of the competition.
- 賽事的參賽名額和參賽要求。

B. Selection Process

乙. 遴選過程

- The NSAs should form a Technical and Selection Committee to nominate athletes, based on the general selection criteria, to attend competition. NSAs may include additional selection criteria (e.g. minimum qualification standard) and selection methods during the process;
- 各體育總會應成立一個技術和遴選委員會，根據「一般遴選標準」提名運動員參加比賽。遴選過程中，該委員會可增加包括額外的遴選標準（例如最低資格標準）及遴選方法。
- The HKPC will consider all selection criteria above and submit the proposed list for the Board's approval. Selection results will be posted on the HKPC website.
- 香港殘疾人奧委會會考慮上述所有遴選標準，並提交建議名單供董事局批准。遴選結果將在本會網站上公佈。

C. Appeal Mechanism

丙. 上訴機制

- An appeal mechanism is set up whereby athletes may raise their views, comments, or appeal on the selection via their NSA as follows:



- 設立遴選上訴機制藉此可讓運動員通過該機制向各體育總會提出意見、評論或申訴。
- **To the Technical and Selection Committee in NSAs, if not satisfied;**
- 如運動員對遴選結果不滿，可向各體育總會的技术和遴選委員會申訴。
- **To the HKPC, if not satisfied;**
- 如運動員對各體育總會的技术和遴選委員會申訴結果不滿，可向香港殘疾人奧委會申訴。
- **To the Board of HKPC – the decision shall be final**
- 如運動員對香港殘疾人奧委會申訴結果不滿，可向香港殘疾人奧委會董事局申訴，董事局之決定為最終決定。